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Tisztelt Elnök Asszony!

„A mezőgazdaságban sikerült-e az EU-ba való zökkenő mentes betagolódás
és az onnan származó előnyök maximalizálása"? címmel a Házszabály 91 .§-
a alapján kérdést kívánok benyújtani
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Dr. Németh Imre
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!
A mezőgazdaságban sikerült-e az EU-ba való zökkenő mentes betagolódás és
az onnan származó előnyök maximalizálása? Mi a maximum?

A kormányprogram célul tűzte ki a kérdésben megfogalmazottak
megvalósítását .

Várom megtisztelő válaszát!

Írásbeli választ izénylő kérdés
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